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Abstract (en)
The invention relates to a detergent composition containing at least one polyimide biopolymer or one of its derivatives, characterised in that this
polymer has a COO<-> charge density greater than 5.10<-4> mol/g and in that it is capable of increasing this COO<-> charge density in the
washing bath. The invention is also targeted at the uses of a polyimide biopolymer as defined above in powder detergent compositions.

Abstract (fr)
L'invention concerne une composition détergente renfermant au moins un biopolymère polyimide ou un de ses dérivés caractérisé en ce que ce
polymère présente une densité de charge COO<-> supérieure à 5. 10<-><4> mole/g et en ce qu'il est susceptible d'accroître cette densité de
charge COO<-> dans le bain lessiviel. L'invention vise également les utilisations d'un biopolymère polyimide tel que défini précédemment dans des
compositions détergentes en poudre.
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